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ZÁPISNICA 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sklabini č. 6/2022-2026 
Prítomní poslanci: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 

Nora Kubáňová 

Prítomní hostia: viď prezenčná listina hostí 

Ohlásený začiatok zasadnutia: 26. septembra 2023 o 16 30 hod. 

Skutočný začiatok zasadnutia: 26. septembra 2023 o 16 40hod. 

Koniec zasadnutia: 26. septembra 2023 o 17 32hod. 

Miesto zasadnutia: Obecný úrad – sobášna miestnosť Obecného domu, Sklabiňa 108, 

038 03 

 

1. Predsedajúca privítala prítomných na 6. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva vo 

volebnom období 2022 – 2026. 

Predsedajúca privítala hlavnú kontrolórku obce Sklabiňa Ing. Janku Jesenskú. 

Skonštatovala, že sú prítomní 5 poslanci zo 7 poslancov (viď prezenčná listina) a že obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

2. Za zapisovateľa predsedajúca určila Nora Kubáňová 

3. Za overovateľov zápisnice predsedajúca určila Ing. Marián Janík a Alžbeta Šupenová 

 

4. Do návrhovej komisie navrhla predsedajúca Ing. Nina Skuhrová a Bc. Michal Belička. 

Následne dala o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička 

Za: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, Nora 

Kubáňová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

5. Predsedajúca dala hlasovať za program vyvesený na úradnej tabuli dňa 21.9.2023: 

Program: 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Prerokovanie a schválenie „Zmluvy o hlavnom kontrolórovi viacerých obcí“ 

4. Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 

5. Schválenie prevodu majetku v podiele 2/18 p.č.KN-E 581, 586/1, 586/2 ,658, 665, 670, 

685,748,751 vedených na LV č. 536 žiadateľovi PS Urbár Sklabiňa v celkovej výmere 10 

115 m2 

6. Schválenie prevodu majetku p.č.KN-C 405/11 o výmere 37 m2 žiadateľovi Ing. 

Radovanovi Kovačkovi 

7. Prerokovanie žiadosti spoločnosti POLA s.r.o. o predĺženie termínu kolaudácie stavby 

8. Prerokovanie žiadosti Ing. Stanislava Jendrišáka o prenájmy plochy na miestnom cintoríne za 

účelom 
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umiestnenia automatu na sviečky 

9. Interpelácie 

10. Rôzne/vyhodnotenie akcií organizovaných DHZ a ZO SZPB, plánované kultúrne akcie do 

konca roka 2023, príprava nového VZN k verejnému poriadku, príprava VZN k odpadom a 

VO dodávateľa služby na vývoz KO a separovaného odpadu , informácia k voľbám / 

11. Záver 

 

Pani starostka pripomenula, že k bodom rokovania mali poslanci dve pracovné stretnutia 

za väčšinovej účasti. 

 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

Za: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

6. Kontrola plnenia uznesení 

Na minulom zastupiteľstve bolo prijaté  jedno uznesenie, ktoré bolo priamo adresované na 

pani starostku, ktorým bola po vzájomnej dohode poverená, že bude v pravidelnejších 

intervaloch predkladať čerpanie rozpočtu. Ekonóm na tom už pracuje, zatiaľ tento materiál 

ešte predložený nebol. 

Malo by to byť predložené k 20.8. 

 

Poslanci berú na vedomie: 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

Za: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

7. Prerokovanie zmluvy o hlavnom kontrolórovi viacerých obcí 

Pani hlavnej kontrolórke sa zmenila zmluva. Vypadla jej obec Lipovec a pribudol Sklabinský 

Podzámok a Diaková. 

 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

 

Za: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

8. Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 

Pani starostka vymenovala všetky položky, ktoré boli prerokované s poslancami na pracovnom 

stretnutí. V príjmovej časti ide predovšetkým o navýšenie z dôvodu transferov /dotácii priamo 

určených na financovanie potrieb školy, na stravné v škole, materiálneho vybavenia DHZ, 

zabezpečenia volieb, ktoré sa zároveň objavili aj   v časti výdavkovej , došlo k navýšeniu aj 

kapitálových príjmov predajom majetku .Pozitívna správa-zrušené koncesionárske poplatky. 

 

Predsedajúca dala následne o predloženom hlasovať. 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

 

Za: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

9. Schválenie prevodu majetku 2/18 z 37m2 Mgr. Radovanovi Kovačkovi za cenu 20 € m2 

Pani starostka v skratke pripomenula dôvod žiadosti o kúpu. Žiadosť sa rieši už rok a 

čakalo sa na geometricky plán, všetky náležitosti boli splnené. Bol vyhlásený zámer predaja. 

Po podpísaní zmluvy bude do 7.dní platba prevedená na obecný účet. 

 

Predsedajúca dala následne o predloženom hlasovať. 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

 

Za: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

10. Schválenie prevodu majetku PS Urbár o výmere 10 115 m2 v cene 7000 € 

Boli splnené všetky povinné náležitosti. po schválení a podpísaní zmluvy bude do 7.dní 

pripísaná platba na účet. 

 

Predsedajúca dala následne o predloženom hlasovať. 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 
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Nora Kubáňová 

 

Za: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

11. Prerokovanie žiadosti POLA s.r.o. o predlžení termínu kolaudácie 

Opätovné požiadanie o predĺženie termínu do roku 2026. Prebehlo stretnutie poslancov s 

pánom Podhorským, kde sa prerokovával dôvod žiadosti a žiadosť bola poslancami 

podmienená začatím stavebných prác ešte v tomto roku. Po vzájomnej dohode s poslancami 

sme sa dohodli na termíne dokončenia stavby do 30.06.2026. A termín na podanie návrhu 

kolaudácie do 30.09.2026. 

 

Predsedajúca dala následne o predloženom hlasovať. 

Hlasovanie: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

 

Za: Ing. Marián Janík, Ing. Nina Skuhrová, Alžbeta Šupenová, Bc. Michal Belička, 

Nora Kubáňová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

12. Prerokovanie žiadosti Ing. Stanislava Jendrišáka o prenájom plochy na miestnom cintoríne 

Informáciu vzalo obecné zastupiteľstvo na vedomie , ale nedalo súhlas na vyhovenie 

žiadosti vzhľadom na nelichotivý vizuál búdky. Takže nebude tento návrh prerokovávať. 

 

13. Interpelácie  

Poslanci nepredložili žiadnu interpeláciu 

 

14. Rôzne : 

Vyhodnotenie akcií, ktoré boli organizované počas leta: 

15.07 prebehla akcia organizovaná DHZ pri príležitosti 140.výročia. - akcia dopadla dobre, aj keď sa 

očakávala väčšia účasť obyvateľov obce. 

19.08 sme si pripomenuli 79. Výročie SNP. Vyvesenie zástavy na dome  Samčíkovcov. Akcia bola 

dobrá, ale za slabej účasti obyvateľov obce. 

03.09 sa konali v našej obci preteky –Beh v srdci SNP za spolupráce obcí- Sklabinský Podzámok , 

Sučany a Turčianska Štiavnička. Účasť bola prekvapujúca a potešujúca hlavne zo strany detí. 

09.09 sa uskutočnila akcia pod záštitou Klubu slovenských turistov - výstup na Královu hoľu. 

Akcia dopadla úspešne. Bol im udelený príspevok 400 €, ktorý bude kompenzovaný dobrovoľnými 
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príspevkami od poslancov a pani starostky. 

Ing. Marián Janík poďakoval DHZ a Bc. Michalovi Beličkovi za veľmi dobre 

zvládnutie organizačneho zabezpečenia počas etapy cyklistických pretekov Okolo Slovenska 2023 

dňa 15.9.2023. 

 

Najbližšie sa budú konať nasledujúce  akcie : 

03.10 bude kladenie vencov na našom cintoríne pri príležitosti zavraždenia občanov Sklabine na 

Bukovinách, očakáva sa väčšiu účasť obyvateľov obce. 

13.10 sa bude konať posedenie s našimi seniormi.  

Vystúpia deti zo ZŠ, FS, Michal Bobček s harmonikou, občerstvenie bude vo vlastnej réžií  

A o 19.tej hodine pozýva pohostinstvo Loch na Október Fest. 

02.12 sa budú v našej obci konať Vianočné trhy , Mikuláš, kapustnica, ukážka výroby  klobás a o 

17.tej divadelné predstavenie nielen pre deti. 

Pripomienka Bc. Michala Beličku - 03.02.2024 bude fašiangovanie obcou a 10.02.2024 bude 

Fašiangová Zábava. 

Pani starostka ešte spomenula, že komisia pre životné prostredie bude riešiť VZN k odpadom. 

Od 1.10 .2023 bude zakázané parkovanie na chodníkoch. 

Pripravuje sa aj  VZN ku verejnému poriadku. 

A pripomenula, že v sobotu 30.9. 2023 sa budú konať voľby v priestoroch Základnej a Materskej 

školy. 

 

14. Záver 

 

Katarína Kučerová sa spýtala  kedy bude v obci realizovaný optický kábel. 

Pani starostka odpovedala, že na jar budúceho roka by investor mal začať 

realizovať práce k optike. Tento rok prebiehala príprava a úprava projektu, 

povolenia a stavebné konanie. 

Pani Janka Ďuricová informovala o pripravovaní založenia Klubu dôchodcov. 

Poprosila o priestor na dni dôchodcov ,aby mohla informovať dôchodcov o pripravovanom 

projekte. 

Pani starostka pripomenula stretnutie kultúrnej komisie , na ktorej  sa bude plánovať 

organizácia  dňa dôchodcov. 

Pani Katarína Kučerová sa opýtala na pozemky pod ihriskom a ich vysporiadanie zo strany 

obce. 

Pani starostka informovala, že obec už má vypracovaný znalecký posudok , ale nemá zatiaľ  

na vyrovnanie finančné prostriedky. 

 

Predsedajúca na záver 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva vyzvala členov návrhovej komisie 

na prečítanie návrhu uznesení. 

Následne poďakovala prítomným za účasť a ukončila 6. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 



6 

 

 

Zápisnicu zapísal: 

 

 

 

 

Nora Kubáňová 

 

 

Námietky k zápisnici: 

 

 

 

 

 

Overovateľ: Ing. Marián Janík Overovateľ: Alžbeta Šupenová 

 

 

 

 

 

Anna Silvestrová 

starostka 


